
Reunió DEAV – 07.10.2013 

Assistents: Martí Obiols, Jordi Duatis, Miriam Robles, Ana Badia, Clara Rosell, Oriol Bort, Mikey 

Muñoz, Alex Cuesta, Sara Ferran, Oscar Galeote, Paola Busso. 

Excusats:  Xavi Requena, Miquel Resines, Agustín F. Marín, Laura Lau. 

Ordre del dia 

1. Aprovació acta:  

Pendent d'aprovació perquè no es va enviar. 

2. Comentaris de la Junta d’escola:  

S’informa dels punts principals de  la  JE: Reglament de  l'ETSAV  (s'ha deixat en 

stand by perquè l'ETSAV no té prous PDI permanents doctors), s'ha aprovat per 

consens  tirar  endavant  el Master  universitari  d'escola  de  rehabilitació,  i  s'ha 

informat  sobre  el  nou  Pla  d'Estudis  de  Grau  sense  atribucions  que  queda 

pendent de veure què passarà a demà al CdG i amb BCN) 

3. Becaris, tasques i revisió 

S’exposa  el  problema  d’organització  que  hi  va  haver  a  l’hora  de  retirar  el 

contingut de les taquilles, es comenta que aquests problema i d’altres que hem 

tingut s’haguessin pogut solucionar si es  fes una  reunió setmanal de becaris  i 

s’acorda fer‐ho els dimarts a l’hora de dinar (Provisional). 

4. III V.A.  

S’acorda  fer un dinar el pròxim divendres perquè es  reuneixi  la  comissió per 

preparar‐la. La sara explica la seva idea de fer cartells progressius fins a la festa, 

s’aprova  i aquesta tarda s’imprimirà per començar‐los a distribuir per  l’escola. 

S’acorda   obrir   a   concurs    públic   la   concessió  de  la  parada  de  menjar. 

Es buscaran D’J que vinguin a punxar a  la  festa gratuïtament. S’acorda que el 

primer barril anirà a càrrec de la delegació per promoure que la gent vingui a la 

xerrada inaugural. 

5. Xerrades properes 
Es posposa la sessió d’arquitectes comparats. 

6. Crearq 
El  Duatis  anuncia  que  ha  parlat  amb  la  Mercè  perquè  l’escola  pagui  les 

despeses del congres de Crearq que aniran el Mikey i el Duatis. 

7. Torn obert 
‐S’han de passar a buscar els cartrons del departament de composició 

‐L’Alex comenta que hi han un parell de candaus que son fàcils d’obrir amb el 

sistema de taquilles del passadís de sota. S’avisarà als seus llogaters. 

‐Es proposa canviar o posar a l’exterior unes taules de ping‐pong, es temptejarà 

a l’ajuntament perquè si com equipament n’hi poden posar alguna. En cas que 

no, es vendrà el futbolí i s’invertiran els diners en la taula i altres elements que 

facin falta (microones...) 

Redactor: Jordi Datisis  


